

AUDIT REPORT

To the Members of The International Club

In accordance with our appointment as Honorary Auditors at your Annual General Meeting, we hereby report to you for the year ended December 31st, 2022, on the accompanying financial statements. The financial statements have been approved by the Committee. Our role is to express an opinion on these financial statements based on our audit.

OPINION ON THE FINANCIAL STATEMENTS

We conducted our audit in accordance with professional standards applicable in France. These standards require that we obtain reasonable assurance about whether the financial statements are free of material misstatement. We believe that the audit evidence we have obtained is sufficient and appropriate to provide a basis for our opinion.

In our opinion, the financial statements give a true and fair view of the assets and liabilities and of the financial position of the International Club as at December 31, 2022 and of the results of its activities for the year then ended in accordance with French law



RAPPORT D'AUDIT

Aux membres du Club international

En exécution de la mission qui nous a été confiée par votre assemblée générale, nous vous présentons notre rapport sur l'exercice clos le 31 décembre 2022, relatif aux comptes annuels ci-joints. Les états financiers ont été approuvés par le comité. Notre rôle est d'exprimer une opinion sur ces états financiers sur la base de notre audit.

AVIS SUR LES ÉTATS FINANCIERS

Nous avons effectué notre audit selon les normes professionnelles applicables en France. Ces normes requièrent la mise en œuvre de diligences permettant d'obtenir l'assurance raisonnable que les comptes annuels ne comportent pas d'anomalies significatives. Nous estimons que les éléments que nous avons collectés sont suffisants et appropriés pour fonder notre opinion.

A notre avis, les comptes annuels donnent une image fidèle de l'actif et du passif et de la situation financière du Club International au 31 décembre 2022 ainsi que du résultat de ses activités pour l'exercice clos à cette date, conformément à la loi française.



Sidney Nigel Horman



R.C.A. Barrington